
Protokoll från styrelsemöte med Falkenbergs Naturskydds-
förening, tisdagen den 11 februari 2025. 

Plats: Studiefrämjandets lokaler, Nygatan Falkenberg 
Tid: 1800-2030 

Närvarande:  Lena Berglund, Kjell Birgersson, Margareta Björksund Tuominen, Agneta 
Dannberg (till kl 19.15), Lena Engström, Bengt Hackberg, Hans-Örjan 
Nohrstedt och Per Sjövall. 

Margareta Bengtsson från valberedningen medverkade för valberedningens räkning. Styrelsen 
och Margareta Bengtsson gick igenom dem som skall väljas eller som 
kvarstår i styrelsen. Styrelsen diskuterade att ev. minska ner till nio 
styrelsemedlemmar. 

1 Hans-Örjan Nohrstedt öppnade styrelsemötet och hälsade de närvarande välkomna. 

2 Protokollet från den 14 januari gicks igenom och justerades. 

3 Lena Berglund lämnade en Ekonomisk rapport. Vi har ung. 60 000 kr i ”kassan” för 
närvarande. 

4 Hemsidan 
 Hemsidan kommer att behövas uppdateras med årsmöteskallelse och årets 

aktivitetsprogram. 

5 Medlemsregistret 
Lena Engström rapporterade att vi nu har 906 medlemmar i kretsen. 

6 Inkomna inbjudningar 
Länsstyrelsen bjuder in till nätverket IAS som handlar om invasiva arter, den 6 mars i 
Sannagårds hembygdsgård. 

7 Inför kretsens årsmöte 
Styrelsen beslutade att kalla till årsmötet på hemsidan och i Hallands Nyheter. Vi skall 
även bifoga verksamhetsberättelsen. Ingemar Alenäs kommer att sitta ordförande på 
årsstämman och ev. hålla ett litet föredrag. Margareta Björksund Tuominen köper in fikan. 

8 Rapporter 
Hans-Örjan Nohrstedt berättade att det mesta nu är klart inför Länsförbundets årsmöte här i 
Falkenberg, lördagen den12 april. Även Ginstpristagare är föreslagen. Styrelsen föreslår 
Thomas Andersson (Ornitologerna). 

 Bengt Hackberg rapporterade att han varit med på Studiefrämjandets möte ang. foldern Ut 
i naturen. 



9 Mötesdagar 
Nästa möte är tisdagen den 25 mars och nästa igen är den 22 april. 

10 På övriga frågor föreslog Lena Berglund att vi antingen anordnar en bussresa eller 
sponsrar kollektivresande till ngn nationalpark, tex Store mosse. Kjell Birgersson 
rapporterade att nu är det bara Kvantum på Sandgatan, som enda butik i Falkenberg, som 
inte säljer ”sent datum varor”. Kjell sammanfattar en insändare till HN ang. detta.  

11 Avslutning 
Hans-Örjan Nohrstedt tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
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  Bengt Hackberg  Hans-Örjan Nohrstedt 
  Sekreterare  Ordförande


